
 ПРОТОКОЛ № 6
засідання президії Кіровоградської обласної ради 

від 15 вересня 2021 року                                                              м. Кропивницький

У складі президії — 18 осіб
Присутні на засіданні — 14 осіб 
Відсутні — 04 осіб

ПРИСУТНІ НА ЗАСІДАННІ ЧЛЕНИ ПРЕЗИДІЇ:

ШУЛЬГА
Сергій Павлович

- голова Кіровоградської обласної ради

СЕМЕНЮК
Юрій Анатолійович

- перший  заступник  голови  Кіровоградської
обласної ради

ЛІНЬКО
Дмитро Володимирович

- заступник голови обласної ради

ДРОЗД
Юрій Васильович

- голова постійної комісії обласної ради з питань 
житлово-комунального господарства, 
будівництва та використання природних 
ресурсів

КОВАЛЕНКО
Сергій Петрович

голова постійної комісії обласної ради з питань 
бюджету, фінансів та інвестицій; 
уповноважений представник депутатської фракції
політичної партії “Європейська Солідарність”

ОСІПОВА
Марина Валеріївна

- заступник голови постійної комісії обласної ради
з питань власності

СОБКО
Максим Олегович

- голова постійної комісії обласної ради з питань 
агропромислового комплексу та земельних 
відносин

СЯБРЕНКО
Геннадій Петрович 

заступник голови постійної комісії обласної ради 
з питань охорони здоров'я та соціальної політики

ШАПОВАЛОВ
Владислав Володимирович

- секретар постійної комісії обласної ради з питань 
економічного розвитку та інфраструктури
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ВОЛКОВ
Ігор Вікторович

- уповноважений представник депутатської фракції
політичної партії “Слуга народу”

ГРИЦЕНКО
Сергій Петрович

- уповноважений представник депутатської фракції
Кіровоградської  обласної  ради  “Радикальна
Партія Олега Ляшка”

ГОРБУНОВ
Олександр Володимирович

- уповноважений представник депутатської фракції
“За майбутнє”

СМАГЛЮК
Марина Олександрівна

- уповноважений представник депутатської фракції
політичної партії “Пропозиція”

ЧОРНОІВАНЕНКО
Олександр Анатолійович

- уповноважений представник депутатської фракції
політичної партії “Всеукраїнське об'єднання 
“Батьківщина”

ВІДСУТНІ НА ЗАСІДАННІ ЧЛЕНИ ПРЕЗИДІЇ:

ВОЛКАНОВ
Вадим Анатолійович

- заступник голови Кіровоградської обласної ради

ГУГЛЕНКО
Юрій Олександрович

- голова  постійної комісії обласної ради з питань
регламенту,  депутатської  діяльності,  свободи
слова, правової та антикорупційної політики

ЛІСОТА
Андрій Андрійович

- голова постійної  комісії  обласної  ради з  питань
освіти,  науки,  культури,  туризму,  спорту,  у
справах сім'ї, молодіжної політики

ТЕСЛЕНКО
Андрій Вікторович

- уповноважений представник депутатської фракції
Кіровоградської  регіональної  організації
політичної  партії  “Опозиційна платформа — За
життя”

ПРИСУТНІ НА ЗАСІДАННІ 
ДЕПУТАТИ ОБЛАСНОЇ РАДИ

КАЛЬЧЕНКО
Валерій Михайлович

- депутат Кіровоградської обласної ради
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ЗАПРОШЕНІ ДО УЧАСТІ В ЗАСІДАННІ

ЧОРНА
Марія Володимирівна

- голова  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації

ШЕРЕМЕТ
Сергій Вікторович

- заступник  голови  Кіровоградської  обласної
державної адміністрації

У засіданні також брали участь:  
керуючий  справами  виконавчого  апарату  обласної  ради

Бондаренко А.В., керівники (Кулітка О.М., Павелко А.Г., Погрібна О.В.), помічник
голови обласної ради Данилишин О.Р., головні спеціалісти окремих структурних
підрозділів виконавчого апарату обласної ради.

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:
1. Про перелік питань, що пропонуються до порядку денного пленарного

засідання шостої сесії Кіровоградської обласної ради восьмого скликання.
2. Про  погодження  кандидатури  МИСНИК  А.М.  на  нагородження

Відзнакою Кіровоградської області “За заслуги” ІІ ступеня.

3. Різне.

СЛУХАЛИ:
Шульга С.П.: з повідомленням про правомочність засідання президії —

присутні 14 із 18 членів президії. 
Поставив на голосування пропозицію про затвердження порядку денного

засідання президії Кіровоградської обласної ради.
Результати голосування: “За”  -  14,  “Проти”  -  00,  “Утримались”  -  00,

‟Не голосувало” - 00 (одноголосно).

СЛУХАЛИ  1:  Про  перелік  питань,  що  пропонуються  до  порядку
денного пленарного засідання шостої сесії  Кіровоградської обласної ради
восьмого скликання.

Шульга С.П.: з інформацією про перелік питань, що пропонуються до
розгляду  на  пленарному  засіданні  шостої  сесії  обласної  ради,  з  яких  11  —
запропоновані  депутатами  обласної  ради  після  завершення  терміну
оприлюднення проектів рішень, визначеного Законом України “Про доступ до
публічної інформації”.

Зазначив,  що  для  затвердження  обласною  радою  буде  запропоновано
перелік питань, узгоджений президією.

Шульга С.П.: з пропозицією до членів президії щодо стислого розгляду
ними  рекомендацій  постійних  комісій  обласної  ради  про  внесення  змін  до
проектів рішень обласної ради.

Питання № 11 “Про затвердження програми створення та впровадження 



4
містобудівного  кадастру  Кіровоградської  області  на  2022-2024 роки”  —
постійна  комісія  обласної ради  з  питань житлово-комунального господарства,
будівництва та використання природних ресурсів рекомендує  виключити у
пункті 2 слово “Рекомендувати”, а далі за текстом.

Шульга С.П.: із запитанням до членів президії обласної ради про наявність
у них зауважень (без зауважень).

Питання №     13 “Про внесення змін до рішення обласної ради від 23 грудня
2020 року № 16 “Про обласний бюджет Кіровоградської області на 2021 рік” —
надав  слово  Коваленку  С.П.,  голові  постійної  комісії обласної  ради  з  питань
бюджету, фінансів та інвестицій.

ВИСТУПИЛИ:
Коваленко  С.П.: з  інформацією  про  зміни,  запропоновані  постійною

комісією обласної ради з питань бюджету, фінансів та інвестицій.
Гриценко С.П.,  Шеремет С.В.: із  запитанням і  коментарем у  контексті

наданої інформації.
Питання № 18 “Про оголошення території  природно-заповідного фонду

місцевого значення”  постійна  комісія  обласної ради  з  питань освіти, науки,
культури, туризму, спорту, у справах сім'ї,  молодіжної політики рекомендує
викласти проект рішення в новій редакції.

ВИСТУПИЛИ: 
Кальченко В.М.: з інформацією про причини, що зумовили необхідність

внесення змін (створення парку-пам'ятки садово-паркового мистецтва  місцевого
значення).

Шульга С.П.: із запитанням до членів президії обласної ради про наявність
у них зауважень (без зауважень).

Питання № 21 “Про списання медичного обладнання”  —  постійна комісія
обласної ради з питань власності рекомендує внести зміни до пункту 1 проекту
рішення й додатка до проекту рішення шляхом їх доповнення. 

Шульга С.П.: із запитанням до членів президії обласної ради про наявність
у них зауважень (без зауважень).

Питання № 23  “Про безоплатну передачу майна”  —   постійна комісія
обласної ради  з питань власності рекомендує внести зміни до пункту 1 проекту
рішення шляхом його доповнення новим абзацом.

Шульга С.П.: із запитанням до членів президії обласної ради про наявність
у них зауважень (без зауважень).

Питання  №  27 “Про  обласну  премію  в  галузі  охорони  здоров’я” —
постійна  комісія  обласної  ради   з  питань  охорони  здоров'я  та  соціальної
політики рекомендує внести зміни до розділу ІІ проекту Положення (“Порядок
висунення номінантів на здобуття премії”), виклавши пункт 4 у новій редакції.

Шульга С.П.: із запитанням до членів президії обласної ради про наявність
у них зауважень (без зауважень).
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Шульга  С.П.: з  пропозицією  перейти  до  обговорення  питань,

запропонованих депутатами  обласної  ради  після  завершення  терміну
оприлюднення проектів рішень, визначеного Законом України “Про доступ до
публічної інформації”.

Питання № 34 “Про звернення депутатів Кіровоградської обласної ради
восьмого скликання до Прем'єр-міністра України з приводу ситуації на ринку
електроенергії”  — з  інформацією про відкликання проекту рішення, зважаючи
на відповідне звернення ТОВ “Кіровоградська обласна енергетична компанія”
про зняття питання з розгляду через його врегулювання.

ВИСТУПИЛИ:
Чорноіваненко О.А.: з  критичними зауваженнями — про необхідність

роз'яснення  причин  внесення  на  розгляд  обласної  ради  проектів  рішень  із
зверненнями депутатів обласної ради після завершення терміну оприлюднення
та щодо порядку розгляду таких питань у подальшому.

Кулітка О.М.: з  відповідним обгрунтуванням (пункт  3.4.2.  Регламенту
Кіровоградської обласної ради)

Шульга  С.П.: з  інформацією  про  питання  №  35 “Про  звернення
депутатів  Кіровоградської  обласної  ради  восьмого  скликання  до  Кабінету
Міністрів  України  про  встановлення  доплати  за  вислугу  років  працівникам
філармонії  та  концертних  організацій  —  надав  слово  для  обгрунтування
депутату обласної ради Ліньку Д.В. як суб'єкту подання проекту рішення.

ВИСТУПИЛИ:
Лінько  Д.В.: з  обгрунтуванням  щодо  причин,  якими  зумовлена

необхідність внесення питання на розгляд обласної ради.
Шульга  С.П.: з  інформацією  про  питання  №  36 “Про  звернення

депутатів  Кіровоградської  обласної  ради  восьмого  скликання  до  Кабінету
Міністрів  України  стосовно  виконання  умов  укладених  договорів  між
Національною  службою  здоров'я  України  та  комунальними  некомерційними
підприємствами”.

Питання № 37 “Про звернення депутатів Кіровоградської обласної ради
восьмого  скликання  до  Президента  України,  Кабінету  Міністрів  України,
Верховної  Ради  України  щодо  необхідності  підвищення  пенсій  і  виплати
додаткової пенсії у 2021 році”.

ВИСТУПИЛИ:
Коваленко  С.П.:  з  обгрунтуванням  щодо  причин,  якими  зумовлена

необхідність внесення питання на розгляд обласної ради.
Шульга  С.П.:  з  інформацією  про питання   №  38 “Про  звернення

депутатів  Кіровоградської  обласної  ради  восьмого  скликання  до  Президента
України,  Кабінету  Міністрів  України,  Верховної  Ради  України  щодо
недопущення підвищення тарифів для населення”.
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ВИСТУПИЛИ:
Коваленко  С.П.:  з  обгрунтуванням  щодо  причин,  якими  зумовлена

необхідність внесення питання на розгляд обласної ради.
Гриценко С.П. Шеремет С.В.: із запитаннями та коментарем у контексті

порушеного питання.
Коваленко С.П.: з відповіддю (різниця в тарифах).
Чорноіваненко О.А.: з коментарем на підтримку звернення (на прикладі

ОКВП “Дніпро-Кіровоград”).
Шеремет С.В.: з інформацією щодо дій, які планує вжити уряд.
Чорна М.В.: з інформацією в контексті поставлених запитань.
Волков І.В.: з  критичними зауваженнями, зокрема щодо несвоєчасного

ознайомлення  членів  президії  з  проектами  рішень,  внесеними  на  розгляд
обласної ради після завершення визначеної дати оприлюднення.

Кулітка О.М.: з коментарем у контексті критичних зауважень — проекти
рішень надіслано членам президії 14 вересня 2021 року електронною поштою.

Шульга  С.П.:  з  інформацією  про  питання  №  39 “Про  депутатський
запит  депутата  Кіровоградської  обласної  ради  Д.П.Руденка  до  голови
Кіровоградської  обласної  ради  С.П.Шульги  щодо  відновлення  обсягів
фінансування КНП “Обласна клінічна дитяча лікарня Кіровоградської обласної
ради”.

Шульга С.П.: із запитанням до членів президії обласної ради про наявність
у них зауважень (без зауважень).

З  інформацією про питання  №№ 40,  41,  42,  43 — депутатські  запити
депутатів обласної ради: 

Ніколаєвої  Є.О.  -  щодо  фінансування  КНП  “Олександрійський
онкологічний диспансер Кіровоградської обласної ради”;

Осіпової М.В. і Голованя О.Д. - щодо поточного середнього ремонту вулиці
Шевченка від буд. № 18 до вул. Раєвського в с. Розумівка Кропивницького району;

Семенюка Ю.А. -  щодо необхідності  розробки програми автомобільних
доріг місцевого значення;

Семенюка Ю.А. - щодо зволікання з усуненням недоліків, допущених  під
час  реконструкції  КНП  “Кіровоградська  обласна  станція  переливання  крові
Кіровоградської обласної ради”.

ВИСТУПИЛИ:
Чорна М.В.: з інформацією в частині порушених  у депутатських запитах

питань щодо  фінансування  КНП  “Олександрійський  онкологічний  диспансер
Кіровоградської обласної ради” та необхідності розробки програми автомобільних
доріг місцевого значення.

Коваленко С.П.: із запитаннями в контексті депутатського запиту депутатів
обласної ради Осіпової М.В. і Голованя О.Д. щодо поточного середнього ремонту
вулиці Шевченка від буд. № 18 до вул. Раєвського в с. Розумівка Кропивницького
району.
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Дрозд Ю.В.: з інформацією щодо розгляду постійною комісією обласної

ради   з  питань  житлового  комунального  господарства,  будівництва  та
використання природних ресурсів стану усунення недоліків, допущених під час 
реконструкції  КНП  “Кіровоградська  обласна  станція  переливання  крові
Кіровоградської обласної ради”.

Шульга С.П.: з інформацією про депутатські запити депутата обласної ради
Литвиненка  М.В.  щодо  передачі  з  комунальної  до  державної  власності
автомобільної дороги Недогарки — Світловодськ (Т-17-03) і капітального ремонту
дороги Т12-11.

Про   питання,  внесене  депутатами  обласної  ради  Волковим  І.В.,
Горбуновим  О.В.,  Гриценком  С.П.,  Коваленком  С.П.,  Смаглюк  М.О.,
Тесленком А.В.,  Чорноіваненком О.А. — звернення  депутатів Кіровоградської
обласної ради восьмого скликання до Верховної Ради України, Кабінету Міністрів
України  щодо  здійснення  невідкладних  заходів  із  забезпечення  фінансової
спроможності районних рад. 

ВИРІШИЛИ:
Шульга  С.П.:  поставив  на  голосування  проект  рішення президії

Кіровоградської  обласної  ради  “Про  перелік  питань,  що  пропонуються  до
порядку денного пленарного засідання шостої  сесії  Кіровоградської  обласної
ради восьмого скликання” .

Результати голосування: “За”  -  14,  “Проти”  -  00,  “Утримались”  -  00,
‟Не голосувало” - 00.

Рішення президії  Кіровоградської  обласної ради №  7 (додається до
даного протоколу).

СЛУХАЛИ  2: Про  погодження  кандидатури  МИСНИК  А.М.  на
нагородження Відзнакою Кіровоградської області “За заслуги” ІІ ступеня.

Шульга  С.П.: З  інформацією  про  клопотання Кіровоградського
регіонального  центру  з  фізичної  культури  і  спорту  осіб  з  інвалідністю
“Інваспорт”  щодо  нагородження  Відзнакою  Кіровоградської  області  “За
заслуги” ІІ ступеня Мисник Анастасії Миколаївни — української легкоатлетки,
майстра  спорту  України  міжнародного  класу,  учасниці  змагань  із  легкої
атлетики  в  Туреччині,  Таїланді,  Німеччині,  Чехії,  Франції  та  Польщі,
неодноразової срібної призерки Паралімпійських ігор, нагородженої  орденами
княгині Ольги II та III ступенів.    

Шульга С.П.: з пропозицією до членів президії щодо висловлення ними
зауважень відносно представленої кандидатури (без зауважень).

ВИРІШИЛИ:
Шульга  С.П.:  поставив  на  голосування  проект  рішення президії

Кіровоградської обласної ради “Про  погодження кандидатури МИСНИК А.М.
на нагородження Відзнакою Кіровоградської області “За заслуги” ІІ ступеня”.
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Результати голосування: “За”  -  14,  “Проти”  -  00,  “Утримались”  -  00,

‟Не голосувало” - 00.
Рішення президії  Кіровоградської  обласної ради №  8 (додається до

даного протоколу).

СЛУХАЛИ 3: Різне.
Шульга С.П.: із запитанням до членів президії стосовно розгляду питань

у Різному (без пропозицій).  

Голова обласної ради            Сергій ШУЛЬГА


